





ST JOAN OF ARC SECONDARY SCHOOL

圣 贞 德 中 学

55 Braemar Hill Road, Hong Kong. 香港北角宝马山道五十五号  
Tel.电话: 2578 5984 2578 5570 Fax.传真: 2578 5725 Website 网址: www.sja.edu.hk

**Application for Secondary One Discretionary Places (2018-2019 Admission)**

**申请自行分配中一学位 (2018-2019 年度入学)**

**Instruction Notes**

**申请须知**

7. Letter of recommendation from primary school is not required.  
无须递交小学推荐信。
8. According to EDB policy, students may apply to not more than TWO secondary schools listed in the “Handbook for Application for Secondary 1 Discretionary Places”. Otherwise, his chance of acquiring a discretionary place will be forfeited.  
按教育局规定，每名小六学生只可向不多于两所中学申请中一自行分配学位。否则，其获得自行分配学位的资格将被取消。
9. Results of the applications for Secondary One discretionary places will be released in July 2018 at the same time as the results of central allocation by the Education Bureau. Applicants will not be notified individually of the results by the school.  
申请自行分配学位的结果将于二零一八年七月与教育局统一派位结果同时公布，校方不会个别通知同学有关申请结果。
10. According to EDB policy, application for S1 discretionary places cannot be cancelled or retrieved once it is submitted.  
按教育局规定，所有已递交的自行分配中一学位申请将不能撤回或取消。
11. Each applicant will be invited to an interview in early March, 2018.  
所有申请者均会获安排面试，面试时间大约于二零一八年三月上旬。